
REPUBLIKA HRVATSKA                       Unešić,  17. rujna 2021. godine
ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA
OPĆINA UNEŠIĆ 
OPĆINSKO VIJEĆE

Z A P I S N I K  
SA 2. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA

OPĆINE UNEŠIĆ

Dana 17. rujna 2021. godine u Unešiću, Dr. Franje Tuđmana 40, s početkom u 09,30
sati, održana je 2. sjednica Općinskog Vijeća Općine Unešić.

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Parat,  Ante Božić, Mate Burić, Zdravko Rajčić, Vjekoslav Višić,
Dinko Milić, Marijan Madžar, Anita Višić

ODSUTAN VIJEĆNIK: Šime Maretić, opravdano

OSTALI PRISUTNI: općinski načelnik Općine Unešić Živko Bulat, pročelnica Jedinstvenog
upravnog  odjela  Ankica  Slavica,  računovodstvena  referentica  Vinka  Paić,  direktor  EKO
ZAGORA d.o.o. Tomislav Nakić, Valentin Pranić

Zapisničar: Ankica Slavica.

Predsjednik  Općinskog  vijeća  Općine  Unešić  Ante Božić,  pozdravlja  vijećnike  i  ostale
nazočne, utvrđuje da je na početku sjednice nazočno 8 od 9 vijećnika te da postoji kvorum za
održavanje 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić.

Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da temeljem
stavka 1. članka 45. Poslovnika općinskog vijeća Općine Unešić mogu postavljati  pitanja
općinskom načelniku, a u svezi poslova iz njegovog djelokruga rada. Sukladno stavku 3. istog
članka vijećnik ima pravo postaviti jedno vijećničko pitanje.

Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku: 
Prema mojim saznanjima u tijeku je potpisivanje peticije protiv izgradnje vjetroparka

- 8 turbina, na lokaciji Crni vrh. Budući da mi je ponuđeno da potpišem peticiju informirala
sam se malo više o svemu tome. Naime, došla sam do saznanja da se na navedenoj lokaciji
planira izgraditi 8 gigantskih vjetroelektrana, jačine 6 megavata što je skoro tri puta jače
snage od 10 postojećih,  njihova snaga je 2,3 megavata,  a npr. u vjetroparku Krš Pađane
vjetroturbine su jačine 3,4 megavata, a one se smatraju jedne od najvećih u Hrvatskoj. 

Ove vjetrenjače planiraju se graditi na lokaciji koje je udaljena svega 800 metara od
zaseoka  u  Podumcima,  Unešiću,  Koprnu  i  Ljubostinjama.  Još  do  sada  toliko  jake
vjetroelektrane nisu napravljene u Hrvatskoj. Prema staroj projektnoj dokumentaciji na ovoj
lokaciji planirana je izgradnja 15 vjetroturbina jačine 2,3 megavata, ali je investitor firma
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RP Global projekti d.o.o. zatražila izmjenu projektne dokumentacije i umjesto 15 vjetrenjača
snage  2,3  megavata  planira  graditi  8  vjetrenjača  snage  6  megavata  što  je  ukupno  50
megavata  ukupne  snage.  Vjetrenjače  su  od  postolja  do  visine  propele  visoke  204  metra,
promjer propele je 170 metara. To bi proizvodilo ogromnu buku i bilo bi nemoguće živjeti u
blizini ovih vjetrenjača.

Prema mojim saznanjima Ministarstvo  zaštite  i  okoliša  01.03.  ove  godine  dalo  je
suglasnost investitoru da može ići u izradu studije utjecaja na okoliš i to je prvi korak da bi se
došlo do konačne realizacije  projekta.  Ta se studija u idealnim uvjetima radi najmanje 2
godine. Bez te studije ne može se dobiti niti lokacijska niti građevinska dozvola što znači da je
taj projekt tek u začetku i da Općina sve to može zaustaviti  na vrijeme jer investitor nije
stvorio  nikakve  troškove  i  još  ima  vremena  da  se  zaustavi  ovaj  suludi  projekt.  Imam
informaciju da iz Općine idu potpuno suprotne informacije od ovoga što sam pročitala jer iz
Općine izlazi priča da je projekt otišao predaleko da se ne može zaustaviti.

Isto tako imam informaciju da je firma RP GLOBAL koja sad, ako se ne varam, ima 7
vjetroturbina snage 16,1 megavat i da godišnje sa velikim sredstvima subvencionira udruge i
sportske klubove u Općini i stvara mi opravdanu sumnju ako bi uspjeli realizirati započeti
projekt ukupne snage 48 megavata što bi znatno uvećalo njihove prihode i da je to jedini
motiv čelnicima Općine Unešić da daju blagoslov ovakvom suludom projektu.

Da  ne  kažem da  stvara  opravdanu  sumnju  da  pojedinci  koji  daju  potporu  ovom
projektu imaju osobnu korist od svega toga.

Molim načelnika Općine da se izjasni o svemu tome, da me pokuša demantirati ako
ovo nije istina. Isto tako s obzirom na ozbiljnost ove teme da se organizira javna rasprava i
informira pučanstvo Zagore o tome te da pučanstvo dade konačni sud o tome.

Vijećnica Anita Višić također izjavljuje „da su neki ljudi iz Općine primili dobre novce
od RP Globala“.
Općinski načelnik Živko Bulat odgovara na postavljeno pitanje: 

Lokacija za vjetropark nalazi se u županijskom prostornom planu od 2007. godine. RP
Global ima po važećem planu 18 turbina. 

Kako je tehnika išla naprijed, RP Global predlaže, umjesto 18 turbina smanjiti na 8
turbina koje su veće, bolje i proizvodile bi manje buke.

U tijeku  je  postupak prikupljanja  mišljenja  za izradom Studije  utjecaja  na okoliš.
Općina Unešić je izrazila mišljenje da treba raditi Studiju utjecaja na okoliš.

Nije lijepo govoriti da netko tko je sada na vlasti ima korist od ovog projekta koji je
pokrenut puno vremena prije.

Ante  Božić:  Za sve  što  je  vijećnica  Anita  Višić  navela  u  svom pitanju  prema općinskom
načelniku, predlažem da se proslijedi Uskoku kako bi utvrdio kome idu u korist vjetroparkovi,
a kako nikakva korist  nije  ostvarena,  već  je  sve navedeno laž,  predlažem da se za lažno
iznošenje  pokrene  postupak odgovornosti  jer  etiketirati  ljude  da su nešto  uzeli  je  krajnje
bezobrazno i predlažem da se zbog toga prozove na odgovornost.
Ponavljam, ružno je etiketirati da je netko nešto okoristio, donesite činjenice za to.

Općinski načelnik: S lovačkim društvom s područja Općine Unešić održan je nedavno radni
sastanak. Predstavnici  lovačkog društva su bili kod župana i kod predsjednika Županijske
skupštine i postavili isto pitanje i na županijskoj skupštini, ali su ih oni uputili na Općinu,
opravdavajući se da postojeće investicije što su već pokrenute na razini županije ne mogu
zaustaviti jer bi to značilo pravnu nesigurnost za investicije. Bitno je poštivati proceduru.

Ante Parat: Sve što je ovdje rečeno neka ide u prijavu za DORH i nadležne institucije da se
vidi kome ide na korist. Da se vidi tko i kada se pogodovao. Kad se spominje sportsko društvo
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da se navede koji klub, kad se govori da se nekome pogodovalo, navedite točno na koga se
misli te ime i prezime osoba koje su imale korist kako se navodi u izlaganju vijećnice Anite
Višić.
Napominjem da u ovom trenutku slijedi izrada Studije utjecaja na okoliš i svatko tko želi može
izraziti svoje stavove i da li je to u skladu s propisima.

Ante Božić: Ružno je da se po selu govori nešto što nije provjereno, prozivati za nešto što nije
istina. Ružno je etiketirati. Donesite činjenice.

Općinski načelnik Živko Bulat: Predlažem da se ova situacija prijavi nadležnim institucijama.

Ante Parat: Etiketirati ljude da su nešto uzeli je strašno bezobrazno. Inzistiram da se pokrene
postupak pred nadležnim institucijama.

 Predsjednik općinskog vijeća za 2. sjednicu predlaže slijedeći

DNEVNI RED:
1. Usvajanje zapisnika sa 01. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 18. lipnja
2021. godine,

2. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije povodom stavljanja
u mirovanje mandata člana i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana Općinskog vijeća
Općine Unešić, 
 predlagatelj: Mandatna komisija Općinskog vijeća Općine Unešić

 3. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Unešić za razdoblje od
01. siječnja – 30. lipnja 2021. godine,
            predlagatelj: općinski načelnik,  izvjestitelj: računovodstvena referentica

 4. Prijedlog izmjene i dopune Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje
političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2121. godini,

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica

5. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite učenike
srednjih škola u školskoj godini 2021/2022.

predlagatelj: općinski načelnik,  izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela

6. Prijedlog Odluke o naknadama članovima Općinskog vijeća Općine Unešić i članovima
radnih tijela Općinskog vijeća Općine Unešić

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela
7. Prijedlog Odluke  o imenovanju savjetnika općinskog načelnika Općine Unešić

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela
8.  Prijedlog  Odluke  o  suglasnosti  za  prijavu  projekta  „Dogradnja  vatrogasnog  doma  u
Unešiću“

predlagatelj: općinski načelnik
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9. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za Statut, Poslovnik i propise,
predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

10. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za procjenu štete od elementarnih nepogoda,
predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja

11. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za izradu grba i zastave Općine Unešić,
predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja

12. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Unešić,
predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja

13. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova na području
Općine Unešić

predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja

Prijedloga za izmjenu i dopunu nije bilo te je predloženi dnevni red stavljen na glasovanje.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Konstatira se da je Dnevni red, utvrđen sa 8 (osam) glasova za, što znači jednoglasno.

TOČKA 1. Usvajanje   zapisnika sa 1. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 18.  
lipnja 2021. godine

Primjedbi na zapisnik sa 1. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 18.
lipnja 2021. godine nije bilo te je isti stavljen na glasovanje.

U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Konstatira se da je Zapisnik sa 1. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić usvojen

sa 8 (osam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

TOČKA 2. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije povodom
stavljanja  u  mirovanje  mandata  člana  i  početku  obnašanja  dužnosti  zamjenika  člana
Općinskog vijeća Općine Unešić,

Predsjednik  Mandatne  komisije  Vjekoslav  Višić  podnio  je  izvješće  o  stavljanju
mandata vijećnika u mirovanje iz osobnih razloga i određivanju zamjenika.

Izvješćuje se Općinsko vijeće da je dana 25. lipnja 2021. godine zaprimljen zahtjev
vijećnika Valentina Pranića, OIB: 83077446375, Dr. Franje Tuđmana 55, 22 323 Unešić, za
stavljanjem mandata  u  mirovanje  iz  osobnih  razloga  na dužnost  člana  Općinskog  vijeća
Općine Unešić, što za posljedicu ima mirovanje mandata.

Također  izvješćuje  se  da  je  podneskom  od  28.  lipnja  2021.  godine  Hrvatska
demokratska  zajednica  odredila  vijećnika  zamjenika  i  to  Marijana  Madžara,  OIB:
58835374978, iz Ostrogašice, Madžari 10, 22 323 Unešić, a koji se na izborima za članove
Općinskog vijeća Općine Unešić, provedenim dana 16. svibnja 2021. godine nalazio na  listi
kandidata Hrvatske demokratske zajednice.
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Konstatira  se  da  mandat  vijećnika  Valentina  Pranića  u  Općinskom vijeću  Općine
Unešić  miruje  s  danom dostave  zahtjeva  za stavljanjem mandata  u mirovanje  iz  osobnih
razloga, a zamjenik koji umjesto njega počinje obnašati dužnost vijećnika u Općinskom vijeću
je Marijan Madžar. 

Utvrđuje  se  da  Općinsko  vijeće  Zaključkom  prima  na  znanje  Izvješće  Mandatne
komisije i verificira mandat imenovanog zamjenika vijećnika.  

Zaključak o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije se prilaže Zapisniku i čini
njegov sastavni dio.

- svečana prisega imenovanog vijećnika općinskog vijeća Općine Unešić:

Predsjednik  Ante  Božić  pozvao  je  imenovanog  vijećnika  Marijana  Madžara  radi
davanja svečane prisege, te je pročitao tekst prisege koji glasi: „Prisežem svojom čašću da ću
dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Unešić obavljati savjesno i odgovorno i da ću
se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta Općine Unešić te da ću se
zauzimati  za  svekoliki  napredak  Republike  Hrvatske  i  Općine  Unešić“.  Zatim  je  pozvao
imenovanog  vijećnika  koji  je  ustao  i  izgovorio  riječ  „prisežem“,  nakon  čega  je  vijećnik
potpisao tekst prisege i predao ga predsjedniku.

TOČKA 3.  Prijedlog  Polugodišnjeg  izvještaja  o  izvršenju  Proračuna  Općine  Unešić  za
razdoblje od 01. siječnja – 30. lipnja 2021. godine

Računovodstvena  referentica Vinka Paić – izvijestila je o izvršenju Proračuna Općine
Unešić  za razdoblje  01.  siječnja – 30.  lipnja 2021. godine,  na temelju materijala koji  su
vijećnicima dostavljeni na uvid.

Vijećnik Ante Parat: obveze na dan 30. lipnja, treba pojašnjenje. 
Vinka  Paić  daje  pojašnjenje  u  svezi  obveza,  a  osobito  prema  Vodovodu  Šibenik,

Gradskoj čistoći Drniš.
Ante Parat: Predlažem  da se izradi dopis čelniku za otpis radi apsolutne zastare.

Potraživanje je nenaplativo.  Imate 3 mjeseca vremena, posložite i uskladite tko će izvršiti
otpis. 

Nakon  daljnje  kraće  rasprave  na  temelju  uvida  u  dostavljenu  dokumentaciju,
pristupilo se glasovanju.

U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 7 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
1 vijećnik SUZDRŽAN.

Konstatira se da je prijedlog polugodišnjeg  Izvješća o izvršenju Proračuna Općine
Unešić za razdoblje od 01. siječanja do lipnja 2021. godine usvojen većinom glasova i to sa 7
(sedam) glasova „za“, 1 (jedan) „suzdržan“. 

Polugodišnje  Izvješće  o  izvršenju  Proračuna  Općine  Unešić  za  razdoblje  od  01.
siječanja do lipnja 2021. godine se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA.  4.  Prijedlog  izmjene  i  dopune  Odluke  o  raspoređivanju  sredstava  za  redovito
financiranje političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2121.
godini
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Računovodstvena  referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog izmjena i dopuna
Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka zastupljenih u
Općinskom vijeću Općine Unešić u 2021. godini, navodeći da se za svakog izabranog člana
Općinskog  vijeća  za  razdoblje  lipanj-prosinac  2021.  godine  utvrđuje  iznos  sredstava  od
1.832,50 kuna,  zatim  za  svakog člana  Općinskog  vijeća  podzastupljenog  spola  pravo  na
naknadu u visini od 2.015,00 kn te iznosi sredstava koja pripadaju političkim strankama s
obzirom na broj članova za razdoblje lipanj-prosinac 2021. godine.

Rasprave nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira se da je prijedlog izmjena i dopuna Odluke o raspoređivanju sredstava za
redovito financiranje političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u
2021. godini usvojen sa 8 (osam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

Izmjene  i  dopune  Odluke  o  raspoređivanju  sredstava  za  redovito  financiranje
političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2021. godini se prilažu
Zapisniku i čine njegov sastavni dio.

TOČKA 5. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite
učenike srednjih škola u školskoj godini 2021/2022.

Pročelnica  Jedinstvenog  upravnog  odjela  obrazložila  je  prijedlog  Odluke  o
sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih škola u školskoj
godini  2021/2022. Kriteriji  za  ostvarivanje  prava  na  sufinanciranje  troškova  prijevoza
učenika  srednjih  škola  su:  da  je  učenik  u  školskoj  godini  2021./2022.  upisao  i  redovito
pohađa upisani razred srednje škole, da učenik pohađa najbližu srednju školu u odnosu na
obrazovni program odnosno zanimanje koje je odabrao, da obitelj  učenika nema nikakvih
nepodmirenih obveza prema Općini Unešić. Visina pomoći od strane Općine Unešić za ovu
namjenu iznosi 25% mjesečne đačke karte za vlak odnosno autobus.

Rasprave nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira  se  da  je  prijedlog  Odluke  o  sufinanciranju  troškova  međumjesnog
prijevoza za redovite učenike srednjih škola u školskoj godini 2021/2022. usvojen sa 8 (osam)
glasova „za“, što znači jednoglasno. 

Odluka o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih
škola u školskoj godini 2021/2022. se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 6. Prijedlog Odluke o naknadama članovima Općinskog vijeća Općine Unešić i
članovima radnih tijela Općinskog vijeća Općine Unešić.
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Pročelnica  Jedinstvenog  upravnog  odjela  obrazložila  je  prijedlog  Odluke  o
naknadama članovima Općinskog vijeća Općine Unešić i članovima radnih tijela Općinskog
vijeća Općine Unešić, na temelju materijala koji su vijećnicima dostavljeni na uvid.
Predlaže  se  određivanje  mjesečne  naknade  po  dužnostima,  u  neto  iznosu,  na  koji  se
obračunava  porez  i  doprinosi  sukladno  važećim  zakonima  kojima  se  uređuje  postupak
obračuna poreza i doprinosa i to: za predsjednika 600 kn,  za potpredsjednika 520,00 kn i za
ostale vijećnike 400,00 kn. Zakon je definirao da ukupna godišnja neto naknada po članu
predstavničkog tijela ne smije iznositi više od 6.000,00 kn za općine i gradove s više od 1.000
do  5.000  stanovnika.  Općina  Unešić  prema  posljednjem  popisu  stanovništva  ima  1.686
(2011.g.). Prema odredbi članka 31. stavak 2. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj)
samoupravi,  naknada  za  predsjednika  predstavničkog  tijela  može  se  odrediti  u  iznosu
uvećanom  za  najviše  50%,  a  za  potpredsjednike  u  iznosu  uvećanom  za  najviše  30%
pripadajuće zakonske naknade za člana predstavničkog tijela. 

Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje zašto je došlo do prijedloga donošenja nove
Odluke i koliko je to godišnje?

Vijećnik Ante Parat ističe da su kroz dva prethodna mandata, od kada je HDZ na
vlasti, vijećnici Općinskog vijeća imali naknadu po održanoj sjednici koja se je u cijelosti
isplatila.

Usporedbe radi, ističe da u mandatima prije toga, dakle kad je na vlasti bila današnja
oporba, izvršna vlast nije isplaćivala zajamčenu naknadu vijećnicima kroz razdoblje od 27
mjeseci. Nakon što su izgubili vlast, njihovi vijećnici pokrenuli su sudske postupke i Općina
Unešić je u konačnici, nedavno, kad je HDZ na vlasti, morala platiti neisplaćene naknade sa
zateznim  kamatama.  Naglašava,  da  niti  jedan  vijećnik  s  liste  HDZ nije  pokrenuo  sudski
postupak isplaćivanja neisplaćene vijećničke naknade.

Vijećnik Ante Parat predlaže da mjesečna naknada za predsjednika iznosi 560,00 kn
odnosno umjesto 50% da iznosi 40%, a za potpredsjednika 480,00 kn odnosno umjesto 30%
da iznosi 20% od naknade utvrđene za ostale vijećnike, iz razloga što se i iznosom naknade za
ostale vijećnike išlo ispod maksimalnog iznosa previđen zakonom.

Ante  Božić  ističe  da  je  za  vrijeme  vlasti  današnje  oporbe,  naknada  predsjednika
Općinskog  vijeća  na  godišnjoj  razini  bila  14.000,00  kuna.  Dolaskom  HDZ-a  na  vlast,
naknada je znatno smanjena na 3,200.00 kn godišnje, čime se znatne uštede rade za Općinu.
Zato predlaže oporbenoj vijećnici da prvo ispita činjenice pa onda iznese mišljenje.

Općinski načelnik napominje da je unazad osam godina, dug bio 2 miliona kuna. Prva
odluka koja je dolaskom HDZ na vlas donesena je smanjenje vijećničkih naknada.

Daljnje rasprave nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog Odluke s predloženom izmjenom  glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

         0 vijećnika PROTIV,
 0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira  se  da  je  prijedlog  Odluke  o  naknadama  članovima  Općinskog  vijeća
Općine  Unešić  i  članovima  radnih  tijela  Općinskog  vijeća  Općine  Unešić  s  prijedlogom
mjesečne naknade za predsjednika u iznosu od 560,00 a za potpredsjednika 480,00 kn usvojen
sa 8 (osam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

Odluka o naknadama članovima Općinskog vijeća Općine Unešić i članovima radnih
tijela Općinskog vijeća Općine Unešić se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.
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TOČKA 7. Prijedlog Odluke  o imenovanju savjetnika općinskog načelnika Općine Unešić
Općinski načelnik obrazložio je prijedlog Odluke o imenovanju savjetnika općinskog

načelnika Općine Unešić, na temelju materijala koji su vijećnicima dostavljeni na uvid.
Sukladno članku 47. Statuta Općine Unešić, općinski načelnik može imenovati savjetnika za
područje ruralnog razvoja,  savjetnika  za područje prometne infrastrukture i  savjetnika  za
prijavu i provedbu EU projekata, u skladu s posebnom odlukom Općinskog vijeća kojom se
pobliže utvrđuju uvjeti za imenovanje savjetnika te visina naknade za obavljeno savjetovanje.
Savjetnik  nije  u  stalnom  radnom  odnosu  već  obavlja  savjetovanje  dok  traje  potreba  za
savjetovanjem,  što  se  pobliže  utvrđuje  Odlukom  općinskog  načelnika  o  imenovanju
savjetnika.
Savjetnik  obavlja  svoj  rad  do  izvršenja  poslova  savjetovanja  ili  do  opoziva  Odluke  o
imenovanju  od  strane  općinskog  načelnika  odnosno  otkaza  iste  od  strane  imenovanog
savjetnika.

Nakon kratke rasprave, pristupilo se glasovanju. 
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 7 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
1 vijećnik SUZDRŽAN.

Konstatira se da je prijedlog Odluke o imenovanju savjetnika općinskog načelnika
Općine Unešić usvojen većinom glasova i to sa 7 (sedam) glasova „za“, i jedan „suzdržan“. 

Odluka  o  imenovanju  savjetnika  općinskog  načelnika  Općine  Unešić  se  prilaže
Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 8.    Prijedlog  Odluke o suglasnosti  za prijavu  projekta  „Dogradnja  vatrogasnog  
doma u Unešiću“

Općinski načelnik  obrazložio je prijedlog Odluke o suglasnosti za prijavu projekta
„Dogradnja  vatrogasnog  doma  u  Unešiću“,  na  temelju  materijala  koji  su  vijećnicima
dostavljeni na uvid.

Ulaganje iz  ove točke odnosi se na objavljeni  Natječaj  za provedbu Podmjere 7.4
„Ulaganja  u  pokretanje,  poboljšanje  ili  proširenje  lokalnih  temeljnih  usluga  za  ruralno
stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ –
provedba tipa operacije  7.4.1 „Ulaganja u pokretanje,  poboljšanje  ili  proširenje  lokalnih
temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te
povezanu infrastrukturu“ – ulaganja u sektor tržnica,  sektor  društvenih domova/kulturnih
centara i sportskih građevina, sektor vatrogasnih domova i sektor dječjih vrtića iz Programa
ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020. (KLASA: 440-12/14-01-01-
01/0001, URBROJ: 343-0100/01-20-397 od dana 07. lipnja 2021.) koje je objavila Agencija
za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju. Vrijednost projekta je približno 6
mil. kuna. Osigurana sredstva su 100% bespovratna. Vatrogasni dom bi bio u službi DVD
Unešić. 

Rasprave nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.
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Konstatira se da je prijedlog  Odluke o suglasnosti za prijavu projekta „Dogradnja
vatrogasnog doma u Unešiću usvojen sa 8 (osam) glasova „za“, što znači jednoglasno. 

Odluka o suglasnosti za prijavu projekta „Dogradnja vatrogasnog doma u Unešiću“
se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 9. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za Statut, Poslovnik i propise
Predsjednik  Odbora  za  izbor  i  imenovanja  Zdravko  Rajčić,  na  prijedlog  grupe

vijećnika  HDZ-a,  u  Odbor  za  Statut,  Poslovnik  i  propise predložio  je:  Antu  Parata  za
predsjednika, Tomislava Nakića za člana, Marijana Madžara za člana.

Drugih prijedloga nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 7 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
1 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira  se da je  prijedlog  Odluke o imenovanju Odbora za Statut,  Poslovnik i
propise usvojen većinom glasova i to sa 7 (sedam) glasova „za“, i jedan „suzdržan“ te da su
u Odbor za Statut, Poslovnik i propise imenovani: 

1. Ante Parat –  predsjednik,
2. Tomislav Nakić  – član,
3. Marijan Madžar – član.

Odluka o imenovanju Odbora za Statut, Poslovnik i propise se prilaže Zapisniku i čini
njegov sastavni dio.

TOČKA 10. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za procjenu štete od elementarnih
nepogoda

Predsjednik  Odbora  za  izbor  i  imenovanja  Zdravko  Rajčić,  na  prijedlog  grupe
vijećnika HDZ-a, u Povjerenstvo za procjenu štete od elementarnih nepogoda, predložio je:
Ankicu Slavicu za predsjednika, Marka Parata  za člana, Vjekoslava Grbešu za člana, Marija
Tomića za člana, Antu Rakića za člana.

Drugih prijedloga nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

        0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira se da je prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za procjenu štete od
elementarnih  nepogoda  usvojen  sa  8  (osam)  glasova  „za“  jednoglasno,  te  da  su  u
Povjerenstvo za procjenu štete od elementarnih nepogoda imenovani: 

1. Ankica Slavica –  predsjednica,
2. Marko Parat  – član,
3. Vjekoslav Grbeša – član,
4. Marijo Tomić – član,
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5. Ante Rakić – član.

Odluka o imenovanju Povjerenstva za procjenu štete od elementarnih nepogoda se
prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 11. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za izradu grba i zastave Općine
Unešić

Predsjednik  Odbora  za  izbor  i  imenovanja  Zdravko  Rajčić,  na  prijedlog  grupe
vijećnika HDZ-a, u Povjerenstvo za izradu grba i zastave predložio je: Mladena Abramca za
predsjednika, Antu Božića za člana, Zdenku Bilušić za člana, Davora Gaurinu za člana, dr.
Ivicu Madžara za člana.

Drugih prijedloga nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira  se da je  prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva  za izradu grba i
zastave  Općine  Unešić  usvojen  sa  8  (osam)  glasova  „za“  jednoglasno,  te  da  su  u
Povjerenstvo za izradu grba i zastave Općine Unešić imenovani: 
1. Mladen Abramac –  predsjednik,
2. Ante Božić  – član,
3. Zdenka Bilušić – član,
4. Davor Gaurina – član,
5. dr. Ivica Madžar – član.

Odluka o imenovanju Povjerenstva za izradu grba i zastave Općine Unešić se prilaže
Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 12.  Prijedlog  Odluke  o  imenovanju  Povjerenstva  za  dodjelu  javnih  priznanja
Općine Unešić

Predsjednik  Odbora  za  izbor  i  imenovanja  Zdravko  Rajčić,  na  prijedlog  grupe
vijećnika HDZ-a, u Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Općine Unešić predložio je:
Valentina  Pranića  za  predsjednika,  Radoslava  Rajčića  za  člana,  Ivana  Vukića  za  člana,
Zdravka Rajčića  za člana, Dinka Milića za člana.

Drugih prijedloga nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.
Za prijedlog glasovalo je: 8 vijećnika ZA,

0 vijećnika PROTIV,
0 vijećnika SUZDRŽAN.

Konstatira se da je sa 8 (osam) glasova „za“ jednoglasno usvojen prijedlog  Odluke o
imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Unešić te da su u Povjerenstvo
za dodjelu javnih priznanja Općine Unešić imenovani: 
1. Valentin Pranić -  predsjednik,
2. Radoslav Rajčić  - član,
3. Ivan Vukić – član,
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4. Zdravko Rajčić – član,
5. Dinko Milić – član.

Odluka  o  imenovanju  Povjerenstva  za  dodjelu  javnih  priznanja  Općine  Unešić se
prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

TOČKA 13. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova na
području Općine Unešić

Predsjednik  Odbora  za  izbor  i  imenovanja  Zdravko  Rajčić,  na  prijedlog  grupe
vijećnika HDZ-a, u Povjerenstvo za imenovanje ulica i trgova na području Općine Unešić
predložio je: Ivana Vukić za predsjednika, Marka Parat za člana, Ivicu Abramca za člana,
Matu Burić za člana i Vjekoslava Višića za člana.

Drugih prijedloga nije bilo.
U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 8 vijećnika.

Za prijedlog glasovalo je:  7 vijećnika ZA,
0 vijećnika PROTIV,
1 vijećnik SUZDRŽAN.

Konstatira  se  da  je  većinom  glasova  i  to  sa  7  (sedam)  glasova  „za“,  i  jedan
„suzdržan“  usvojen  prijedlog  Odluke  o  imenovanju  Povjerenstva  za  imenovanje  ulica  i
trgova na području Općine Unešić, te da su u Povjerenstvo za imenovanje ulica i trgova na
području Općine Unešić imenovani: 
1. Ivan Vukić – predsjednik,
2. Marko Parat  – član,
3. Ivica Abramac – član,
4. Mate Burić – član,
5. Vjekoslav Višić – član.

Odluka o imenovanju Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova na području Općine
Unešić se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Sjednica je završila u 11.00 sati.

OPĆINSKO VIJEĆE
OPĆINE UNEŠIĆ

ZAPISNIČAR:
Ankica Slavica      

            
       PREDSJEDNIK 

                  OPĆINSKOG VIJEĆA:
      Ante Božić

      _______________________
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